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Den 23 september blev det känt att kulturförvaltningen drar in finansieringen till Ibn Rushd 
verksamhet. Beslutet kommunicerades i ett svar från finansborgarrådet Karin Wanngård (S) 
på en fråga från oppositionsborgarrådet Christofer Fjellner (M) som ställdes med anledning av 
de senaste turerna kring studieförbundets verksamhet. 
 
Studiestöden som beviljades för 2024-2026, och vilka Moderaterna motsatt sig, har inneburit 
att Ibn Rushd har fått utbetalat 1,3 miljoner kronor från Stockholms stad för sin verksamhet 
2024. Kulturförvaltningen kan enbart betala ut stöd till studieförbunden som är godkända för 
statsbidrag, en status Ibn Rushd nu förlorat. År 2025 och framåt är det således inte möjligt för 
Ibn Rushd att få stöd från Kulturnämnden. Men då det är under innevarande år som Ibn Rushd 
förlorat sitt godkännande för statsbidrag, aktualiseras frågan kring huruvida det kan anses 
korrekt att studieförbundet även i år erhåller studiebidrag.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi fråga förvaltningen: 

1. Är det rimligt att Ibn Rushd erhåller studiestöd från Kulturförvaltningen samtidigt som 
förbundet inte godkänns för statsbidrag? 

2. Vad kan Kulturförvaltningen och Stockholms stad göra för att få tillbaka de 1,3 
miljoner som betalats ut till Ibn Rushd under 2024? 

 


